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Abstract (en)
The switch (1') has a housing comprising a cover part and a base part with a circulating wall and a lower side. A temperature-dependant switching
unit is arranged in the housing such that an electrical conductive connection between two external connections (22) is established or opened
depending on temperature. The external connections are provided at an upper side (25) of the housing. A screen pot (41) is made of an electrical
conductive metallic material i.e. steel. The housing with the lower side is inserted into the screen pot. An independent claim is also included for a
method for final assembly of a temperature-dependant switch.

Abstract (de)
Ein temperaturabhängiger Schalter mit einem Gehäuse (2), das ein Deckelteil und ein Unterteil aufweist, und mit einem in dem Gehäuse (2)
angeordneten temperaturabhängigen Schaltwerk, das in Abhängigkeit von seiner Temperatur eine elektrisch leitende Verbindung zwischen zwei an
einer Oberseite (25) des Gehäuses (2) vorgesehenen Außenanschlüssen herstellt oder öffnet, ist mit einem Abschirmgehäuse (41) aus elektrisch
leitfähigem, metallischem Werkstoff versehen, in den das Gehäuse (2) mit seiner Unterseite (24) zuerst eingesetzt ist ( Fig. 7 ).
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